

الجمعية العامة الـ 145 والاجتماعات ذات الصلة

الثلاثاء، 11 تشرين الأول/أكتوبر 2022 – السبت، 15 تشرين الأول/أكتوبر 2022

كيغالي، رواندا

ملخص

بدعوة من برلمان جمهورية رواندا، ستعقد [الجمعية العامة الـ 145 للاتحاد البرلماني الدولي](#) والاجتماعات ذات الصلة في كيغالي، رواندا من الثلاثاء، 11 إلى السبت، 15 تشرين الأول/أكتوبر 2022.

وستجتمع في هذه الجمعية العامة جميع الهيئات التشريعية للاتحاد البرلماني الدولي بما في ذلك المجلس الحاكم، واللجان الدائمة، ولجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين، ولجنة شؤون الشرق الأوسط، بالإضافة إلى منتدى النساء البرلمانيات ومنتدى البرلمانيين الشباب. وستركز [المناقشة العامة](#) (مرفق رقم 1) على الموضوع العام المساواة بين الرجال والنساء (الجنسانية) والبرلمانات المراعية للمنظور الجنسدي باعتبارها دوافع للتغيير من أجل عالم أكثر صموداً، وسلاماً، وستوفر منبراً للمندوبين للتشاور، وتبادل الآراء، والسعي إلى تحفيز العمل البرلماني في هذا المجال.

وستعتمد الجمعية العامة قرارات بشأن البند الطارئ، وبشأن البند الموضوع الذي اتخذته اللجنة الدائمة للديمقراطية وحقوق الإنسان بعنوان الزخم البرلماني لدفع عجلة التنمية المحلية والإقليمية للبلدان التي تشهد مستويات عالية من الهجرة الدولية ووقف جميع أشكال الاتجار بالبشر وانتهاكات حقوق الإنسان، بما في ذلك تلك التي ترعاها الدولة. سيستعرض المجلس الحاكم عدداً من القرارات، ويعتمدها، بما فيها انتهاك حقوق الإنسان للبرلمانيين. ومن المتوقع أن تحتتم الجمعية العامة باعتماد وثيقة ختامية بشأن الموضوع العام للمناقشة العامة.

قوموا بتنزيل [كتيب جمعيات الاتحاد البرلماني الدولي](#).

[الوثائق في اللغة الإسبانية](#) (إن الترجمة من مسؤولية الأمانة العامة لمجموعة أمريكا اللاتينية ومنطقة البحر الكاريبي).





145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ145 للاتحاد البرلماني الدولي

كيغالي، رواندا

11 - 15 تشرين الأول/أكتوبر 2022

مرفق رقم 1

تسجيل المتحدثين





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Republic of Rwanda
Parliament of Rwanda



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

المكان

مركز كيغالي للمؤتمرات (KCC)

كيغالي، رواندا



التاريخ

15 – 11 تشرين الأول/أكتوبر 2022



الموعد النهائي: 7 تشرين الأول/أكتوبر 2022

تسجيل المتحدثين – الجمعية العامة الـ145

المناقشة العامة

Speakers' registration - 145th Assembly

General debate

الموعد النهائي: 7 تشرين الأول/أكتوبر 2022

DEADLINE: 7 October 2022

*Gender equality and gender-sensitive parliaments as drivers of
change for a more resilient and peaceful world*

المساواة بين الرجال والنساء (الجندرية) والبرلمانات المراعية للمنظور الجندري باعتبارها

دوافع للتغيير من أجل عالم أكثر صموداً، وسلاماً

مسجل سابقاً؟

معلومات عن المتحدث الأول

يرجى ملء جميع الحقول الواردة في هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.

اضغط على التالي للمتابعة أو أضف متحدثين أكثر (إن المتحدثان الثاني والثالث ينطبقان فحسب على البرلمان الأعضاء والأعضاء المنتسبين في

الاتحاد البرلماني الدولي).

* البلد

* اسم البرلمان أو المنظمة

* الصفة

* الاسم

* الشهرة



* هل تشغلون منصب رئيس برلمان؟ ● نعم

● كلا

* عنوان البريد الإلكتروني

أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص

التالي

(مرفق رقم 2)





145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ145 للاتحاد البرلماني الدولي

كيغالي، رواندا

11 - 15 تشرين الأول/أكتوبر 2022

مرفق رقم 2

تسجيل متحدثين إضافيين





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Republic of Rwanda
Parliament of Rwanda



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

المكان

مركز كيغالي للمؤتمرات (KCC)
كيغالي، رواندا



التاريخ

15 – 11 تشرين الأول/أكتوبر 2022



متحدثون إضافيون

الاسم (متحدث إضافي)

الشهرة (متحدث إضافي)

هل تشغلون منصب رئيس برلمان؟ ● نعم

● كلا

* هل تسجلون المتحدثاً ثالثاً اختياريًا؟ 1

(برلماني شاب – دون سن الـ45)

● نعم

● كلا

1. عند التسجيل للمتحدث ثالث (عضو برلماني شاب)، قد يُطلب منكم إثبات عن تاريخ

ميلاد العضو البرلماني (نسخة عن بطاقة الهوية الرسمية).

الحقول الوارد إلى جانبها علامة (*) ملزمة.

التالي

إلغاء

السابق



145th Assembly and related meetings

Tuesday, 11 October 2022 - Saturday, 15 October 2022
Kigali Rwanda

Summary

At the invitation of the Parliament of the Republic of Rwanda, the [145th Assembly of the IPU](#) and its related meetings will be held in Kigali, Rwanda, from Tuesday, 11 to Saturday, 15 October 2022.

All IPU statutory bodies, including the Governing Council, Standing Committees, Committees on the Human Rights of Parliamentarians and on Middle East Questions, as well as the Forum of Women Parliamentarians and the Forum of Young MPs, will convene during this Assembly. The [General Debate](#) will focus on the overall theme of **Gender equality and gender-sensitive parliaments as drivers of change for a more resilient and peaceful world** -and provide a platform for delegates to deliberate, exchange views and galvanize parliamentary action in this area.

The Assembly will adopt resolutions on the emergency item and on the subject item taken up by the Standing Committee on Democracy and Human Rights entitled Parliamentary impetus to local and regional development of countries with high levels of international migration and to stopping all forms, including state-sponsored, of human-trafficking and human rights abuses. The Governing Council will examine and adopt a number of decisions, including on cases of violation of the human rights of parliamentarians. The Assembly is expected to conclude with the adoption of an outcome document on the overall theme of the General Debate.

Download the [IPU Assemblies in your pocket](#).

[Documents in Spanish](#) (the translation is the responsibility of the GRULAC Secretariat)



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Republic of Rwanda
Parliament of Rwanda



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

Language English

DATE
11 - 15 October 2022

LOCATION
Kigali Convention Centre (KCC)
Kigali, Rwanda

DEADLINE: 7 October 2022



[Already registered?](#)

FIRST SPEAKER INFORMATION

Please make sure you fill out the information on **this page** carefully, as it cannot be modified at a later stage.
Then click Next to proceed or add more Speakers (second and third speakers are only applicable to IPU Member Parliaments and Associate Members).

* Country

* Name of Parliament or Organization

* Salutation

* Given name

* Family name

* Presiding Officer of Parliament? Yes No

* Email Address

I'm registering on behalf of this person

Next



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Republic of Rwanda
Parliament of Rwanda



145th IPU ASSEMBLY
2022 | Kigali, Rwanda

Language English ▾



DATE
11-15 October 2022



LOCATION
Kigali Convention Centre (KCC),
Kigali, Rwanda

Additional Speakers

First name (additional Speaker)

Family name (additional Speaker)

Presiding officer of Parliament? Yes
(additional Speaker) No

* Are you registering an **optional third speaker?** ¹
(Young Parliamentarian - below 45 years of age)
 Yes
 No

¹. At the time of registering a third speaker (Young MP), **proof of the MP's date of birth**
(copy of official ID) may be requested

Fields with an asterisk (*) are mandatory.

Previous

Cancel

Next